



PUBLIC NOTICE
MILL STREET VIADUCT
EASTBOUND RAMP (Red Rose Building)
CITY OF SAINT JOHN
FULL CLOSURE

The Department of Transportation and Infrastructure advises the motoring public that the eastbound ramp at the Mill Street exit near the Red Rose Building will be closed on **Wednesday June 14, 2017** starting at 10am and it will reopen in the evening. In addition, the ramp will also close on **Thursday June 15, 2017** starting a 10am and will reopen at the end of day.

This closure is necessary to carry out repairs on the structure. Detour signing will be in place. The Department apologizes for any inconvenience this may cause and reminds the public to drive safely.

A handwritten signature in black ink, appearing to be "John D.", written over a thin line.

District Transportation Engineer
District 04 – Saint John



AVIS PUBLIQUE
RUE MILL VIADUC
RAMPE EST (Bâtisse Red Rose)
VILLE DE SAINT-JEAN
FERMETURE COMPLETE

Le ministère des Transports et de l'Infrastructure conseille les automobilistes que la rampe sur la rue Mill Viaduc (Bâtisse Red Rose) sera complètement fermée à compter de 10hrs am, le **mercredi 14 juin, 2017** et sera rouvert la même journée. En outre, la rampe sera aussi fermer le **jeudi 15 juin, 2017** à partir de 10hrs am et sera aussi ré ouvert en fin journée. Ce travail est nécessaire afin de faire des réparations à la structure.

Cela fait partie des travaux en cours du ministère des Transports et de l'Infrastructure. Le ministère rappelle aux automobilistes de réduire leur vitesse et de conduire prudemment.



Ingénieur de district
District 04 - Saint John

